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Zápis z jednání 
 

Řídícího výboru MAP IV ORP Jihlava 

 

které se uskutečnilo dne 18. března 2025 od 9:00 hodin v budově radnice, Masarykovo nám. 97/1, 

Jihlava, jednací sál zastupitelstva, přízemí budovy 

 

Program: 

8:45 – 9:00 Prezence 

1. Uvítání, schválení programu 

2. Na vědomí – změna v čele statutárního orgánu MAS Českomoravské pomezí  

3. Aktualizace členů ŘV a kontaktních údajů v přiložených dokumentech:  

Schválení aktualizovaného Jednacího řádu 

Schválení aktualizované Organizační struktury MAP IV ORP Jihlava  

Schválení aktualizovaného Komunikačního plánu a konzultačního procesu 

4. Informace o aktivitách MAP IV ORP Jihlava 

5.  Schválení Evaluačního plánu, Schválení SWOT 3 – analýzy, Schválení Akčního plánu na 

školní rok 2025-2026 

6. Schválení aktualizace Strategického rámce MAP včetně tabulek investičních záměrů 

7. Kraj Vysočina – Projekt IDZ – Ing. Jana Hadravová 

8. Národní pedagogický institut – Podpora kurikulární práce škol – Mgr. Radka Valentová 

9. Představení Středního článku podpory MŠMT. Aktuality ze Středního článku podpory 

MŠMT – PhDr. Karolína Zichová 

10. Diskuze a závěr 

 

1. Úvod 

Předseda řídícího výboru Ing. Richard Šedivý přivítal přítomné členy Řídícího výboru a hosty 

(viz. příloha č. 1 - prezenční listina), seznámil je s programem jednání, který jim byl zaslán 

v předstihu, a konstatoval, že ŘV je usnášeníschopný. Přítomno bylo 20 členů, 4 členové se 

omluvili pro nemoc. Protože nikdo nevznesl připomínky k programu jednání, dal hlasovat o 

jeho přijetí. Program byl schválen. 

Hlasování: pro 20, proti 0, zdržel se 0 
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2. Změna v čele statutárního orgánu MAS Českomoravské pomezí 

Koordinátorka Ilona Zelníčková informovala členy ŘV o změně v čele statutárního orgánu 

MAS Českomoravské pomezí. Dosavadní ředitelku Martu Vencovskou nahradila na pozici Jitka 

Anna Vaňková. 

Na vědomí 18-3-25/ŘV/1 

Členové Řídícího výboru MAP IV ORP Jihlava vzali na vědomí změnu v čele statutárního 

orgánu MAS Českomoravské pomezí. 

Hlasování: pro 20, proti 0, zdržel se 0 

 

3. Aktualizace členů Řídícího výborů a kontaktních údajů v přiložených dokumentech: 

Schválení aktualizovaného jednacího řádu, Organizační struktury MAP IV ORP 

Jihlava, Komunikačního plánu a konzultačního procesu 

Koordinátorka Ilona Zelníčková seznámila členy se změnami, které byly v projednávaných 

dokumentech – jednalo se pouze o drobné změny v rámci aktualizace členů ŘV a kontaktních 

e-mailových údajů. Nikdo z přítomných neměl k dokumentům připomínky, a tak dal předseda 

ŘV hlasovat o jejich schválení. 

Usnesení 18-3-25/ŘV/2 

Řídící výbor MAP IV ORP Jihlava 

schvaluje 

aktualizovaný Jednací řád Řídícího výboru dle přílohy č. 2 

Hlasování: pro 20, proti  0, zdržel se 0 

Usnesení 18-3-25/ŘV/3 

Řídící výbor MAP IV ORP Jihlava 

schvaluje 

aktualizovanou Organizační strukturu MAP IV ORP Jihlava dle přílohy č. 3 

Hlasování: pro 20, proti 0, zdržel se 0 

Usnesení 18-3-25/ŘV/4 

Řídící výbor MAP IV ORP Jihlava 

schvaluje 

aktualizovaný Komunikační plán a konzultační proces dle přílohy č. 4 

Hlasování: pro 20, proti  0, zdržel se 0 
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4. Informace o aktivitách MAP 

Projektová manažerka Ing. Lucie Koumarová představila projekt MAP IV ORP Jihlava a 

informovala členy ŘV o dosavadním průběhu a realizaci jednotlivých aktivit. (viz. prezentace 

příloha č. 5) 

Pracovní skupiny: 

Vedoucí pracovní skupiny pro financování Mgr. Jana Nováková Hotařová informovala o 

činnosti PS. Skupina se setkala třikrát. Kromě připomínkování a schvalování jednotlivých 

strategických a analytických materiálů se členové PS zabývají také tvorbou tabulky, která 

reflektuje možnosti externího financování škol, kde školy v rámci celého území budou mít 

možnost čerpat inspiraci při hledání zdrojů financování svých aktivit. 

Koordinátorka MAP Mgr. Ivana Wiesnerová představila práci PS pro rovné příležitosti. PS má 

osm členů, skupina se setkala třikrát. Členové PS se podíleli na připomínkování SWOT 3 

analýzy, SR MAP a dalších důležitých dokumentů. 

Koordinátorka MAP Petra Koubská představila práci PS pro podporu moderních didaktických 

forem vedoucích k rozvoji klíčových kompetencí. Skupina má šest členů. Kromě 

připomínkování jednotlivých dokumentů skupina projednávala například sestavení týmu 

místních lídrů a expertů. 

Místní akční plánování: 

Alexandra Grace (zastupující Odborníka strategie a implementace MA paní Glorie Grace) 

představila práci na strategických dokumentech, které členové ŘV dnes budou schvalovat – 

SWOT 3 – analýza, Akční plán na školní rok 2025 – 2026 a aktualizace Strategického rámce 

včetně tabulkové části. 

Evaluace: 

Mgr. Soňa Baueršímová informovala členy ŘV o procesu vnitřního hodnocení projektu. 

Evaluace je povinná aktivita. Povinným úkolem je zjistit dopad projektu na jednotlivé cílové 

skupiny. Evaluátor musí být nezávislý externí expert, který nesmí být zapojen do realizace 

projektu. Představila evaluační nástroje a vyzdvihla vysokou návratnost dotazníků. 

Implementační aktivity: 

Projektová manažerka Ing. Lucie Koumarová informovala přítomné členy o jednotlivých 

implementačních aktivitách, které projekt nabízí všem cílovým skupinám.  

Třetinu aktivit zajišťují lektoři z MŠ a SPC Jihlava. Jejich lekce a přednášky jsou velmi žádané a 

ceněné. Představila také blížící se dvoudenní projekt Letní škola pro pedagogy. Uskuteční se 

na konci června v Náramči.  

Koordinátorka Petra Koubská referovala o aktivitě podpora školních parlamentů. Zapojeno je 

11 škol, především žáci druhého stupně. Pro žáky se chystají zážitkové workshopy a na 

podzim závěrečná konference, která se uskuteční ve spolupráci s Magistrátem města Jihlavy. 
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5. Schválení Evaluačního plánu, SWOT 3 – analýzy, Akčního plánu na školní rok 2025 – 

2026 

Členové ŘV se mohli s předstihem seznámit s jednotlivými předkládanými dokumenty. Jejich 

tvorbu představila v předchozím bodě Alexandra Grace a Mgr. Soňa Baueršímová. Nikdo 

z přítomných neměl k jednotlivým bodům doplňující otázky, a tak dal předseda ŘV Richard 

Šedivý hlasovat o jejich schválení. 

Na vědomí 18-3-25/ŘV/5 

Řídící výbor MAP IV ORP Jihlava 

bere na vědomí 

Evaluační plán dle přílohy č. 6 

Hlasování: pro  20, proti 0, zdržel se 0 

 

Usnesení 18-3-25/ŘV/6 

Řídící výbor MAP IV ORP Jihlava 

schvaluje 

SWOT 3 – analýzu dle přílohy č. 7 

Hlasování: pro 20, proti 0, zdržel se 0 

 

Usnesení 18-3-25/ŘV/7 

Řídící výbor MAP IV ORP Jihlava 

schvaluje 

Akční plán na školní rok 2025 – 2026 dle přílohy č. 8 

Hlasování: pro 20, proti  0, zdržel se 0 

 

6. Schválení aktualizace Strategického rámce MAP včetně tabulek investičních záměrů 

Ing. Lucie Koumarová informovala přítomné členy o změnách provedených v textové a 

tabulkové části SR MAP. V rámci textové části došlo k aktualizaci (vyplývající z realizace 

projektu) části týkající se vizí a priorit k drobným upřesněním popisů a cílů. Na základě 

vyjádření pracovních skupin i samotného šetření v území bylo totiž konstatováno, že vize, 

priority, opatření i cíle odpovídají aktuální situaci v území. 

V rámci tabulkové části byly aktualizovány stávající záměry (termíny realizace, výše 

předpokládaných výdajů, stav realizace projektu) a zároveň přidány i nové záměry vyplývající 

z potřeby subjektů v řešeném území. K další aktualizaci tabulek investičních záměrů dojde 

nejdříve za půl roku. K zaslaným podkladům nebyly ze strany členů ŘV vzneseny žádné dotazy 

ani připomínky. 

 



 

 
 

MAP IV ORP Jihlava, reg. č. CZ.02.02.XX/00/23_017/0008571 
 

Usnesení 18-3-25/ŘV/8 

Řídící výbor MAP IV ORP Jihlava 

schvaluje 

Schvaluje strategický rámec MAP včetně tabulek investičních záměrů dle přílohy č. 9 a č. 9-1, 

2, 3 

Hlasování: pro 20, proti 0 , zdržel se 0 

 

7. Projekt IDZ 

Ing. Jana Hadravová, vedoucí oddělení rozvoje vzdělávání Krajského úřadu Kraje Vysočina 

představila členům ŘV projekt IDZ – Implementace Dlouhodobého záměru vzdělávání a rozvoje 

vzdělávací soustavy Kraje Vysočina. (viz. prezentace příloha č. 10) 

 

8. Národní pedagogický institut – Podpora kurikulární práce škol 

Metodička NPI Mgr. Radka Valentová seznámila členy ŘV s aktivitami NPI v rámci Podpory 

kutikulární práce škol. (viz. prezentace příloha č. 11) 

 

9. Střední článek podpory MŠMT pro Kraj Vysočina 

PhDr. Karolína Zichová, koordinátorka spolupráce, představila projekt Střední článek podpory 

MŠMT a představila novinky a aktuality pro Kraj Vysočina. (viz. prezentace příloha č. 12) 

 

10. Diskuze a závěr 

Ze strany členů ŘV nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy či připomínky. Předseda Řídícího 

výboru Ing. Richard Šedivý poděkoval za účast na jednání, za práci na projektu MAP IV ORP 

Jihlava a rozloučil se s přítomnými členy ŘV. 

Jednání skončilo v 10:30 hodin. 

 

V Jihlavě dne 18. 3. 2025 

Zapsala Ilona Zelníčková 

Koordinátorka aktivit MAP                                                     

                                                                                                     ______________________________ 

                                                                                                                     Ing. Richard Šedivý 

předseda ŘV MAP IV ORP Jihlava 
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